
 

Fra: Postmottak Meland  

Sendt: 15. mars 2019 12:50 
Til: Øyvind H Oddekalv 

Emne: VS: Spørsmål til ordføraren 

 
 
 
Fra: Olaug Tveit [mailto:olaug.marie.tveit@gmail.com]  

Sendt: 15. mars 2019 11:22 

Til: Postmottak Meland 
Emne: Spørsmål til ordføraren 

 

Hei 

Meland kommune har ein repr i styret for helselaget. Det har dei hatt i mange år. 

Denne perioden er det  

Grethe Wenche S. Sæthre frå  AP som har dette vervet. Men no lurer eg på korleis det blir i 

Alver kommune, og kva som skjer med dette? 

Har du tid til eit møte slik at vi kan drøfta det? 

Helsing Olaug Tveit  
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